

《单词百科:focal是什么意思?focal怎么发音?focal的解释和用法》

英语单词focal是什么意思?focal怎么读?focal怎么发音?简答网为您整理了focal的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



focal怎么读

focal的读音:[' f ə ʊ kl]

focal的意思

1、adj.焦点的, 有焦点的;集中在点上的;病灶的, 病灶性的;

focal的相关词组

- 1、focal point 集中点, 焦点 (指人或事物) ;活动中心;
- 2、focal length 焦距;
- 3、focal points 焦点(focal point的名词复数);

focal的近义词

- 1、 **central** adj.中心的;中央的;核心的;处于中心的;
- 2、 **crucial** adj.关键性的, 极其显要的;决定性的;十字形的;
- 3、 **important** adj.重要的;有声望的;
- 4、 **main** adj.主要的;
- 5、 **pivotal** adj.中枢的;枢轴的;关键的;

focal的双语例句

- 1、 The brochure described the library as the focal point of learning on the campus.

这本小册子把图书馆形容为校园学习的中心。

- 2、 We used the results of focal mechanism solution to explain abnormal characteristics of tilt very well.

并用震源机制解的结果对地倾斜的异常特征作了较好的解释。

- 3、 Consequently, even as the blogosphere continues to expand, only a few blogs are likely to emerge as focal points.

结果, 尽管博客圈继续扩大, 但仅有少数的博客有可能脱颖而出, 成为关注的焦点。

- 4、 Candidates face the task of canvassing voters in a constituency which has no focal point.

候选人面临的任务是游说没有联系点的选民。

- 5、 In rural areas, the school is often the focal point for the local community.

在农村, 学校常常是当地社区的活动中心。

- 6、 Innovation is communal finance system, establish a focal point public project individual event ensures a mechanism.

创新公共财政体制, 建立重点公共项目单项保障机制。

- 7、 And the key links and the focal points of developing circular agriculture Hexi Region

were proposed.

并提出河西地区发展循环型农业的关键环节和建设重点.

8、Centring on this focal point, the full text divides into three parts.

围绕此重点, 全文分三个部分.

9、Learn from whole and master this system, must understand core, stress a focal point, capture essence.

从整体上学习和掌握这个体系, 必须理解核心, 突出重点, 抓住本质.

10、The study on electrostatic waves promulgating in dusty plasmas has become a focal problem.

对其间传播的静电波的研究已成为一个热点问题.

11、Focus: plane of focus; focal length ; and depth of field.

焦距: 焦点平面, 焦距 和景深.

12、It is employed to identify the focal points of epileptic seizures.

它被用来确认癫痫病发病的焦点.

13、Chairs are lined up in rows, facing the speaker or focal point in the room.

椅子成行排列, 面对发言人或会议室中心.

14、Chapter four is and focal point of this thesis.

第四章是本文的落脚点,也是重点.

15、In a men's singles second round focal point competition.

在男单第二轮的一场焦点比赛中.

16、Likelihood gibberish is much, cut a focal point now, unscramble the promotion method of graph king!

可能废话多了, 现在切入重点, 解读图王的推广手段!

17、Chengdu thanked the regiment already arrive at Dalian in today, prepared this focal point competition.

成都谢联队在今天已经到达了大连, 准备这场焦点比赛.

18、The focal length is set to Flat stitch in the Properties window.

焦距在特性窗口中被设定成平坦的一针.

以上是简答网为您整理的focal怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于focal的用法、focal

的释义、focal的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/focal>

